
PROTOKÓŁ Nr 1/2016 
przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z  dnia 14 stycznia 2016 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona Góra 
przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 13.00. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury, Sportu i 
Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum, w składach poszczególnych komisji Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Panią Lidię 
Gryko Z-cę Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, Kierownika Biura Planowania 
Przestrzennego Panią Małgorzatę Maśko-Horyza, Dyrektora ZK Pana Leszka Klima, Przewodniczącego 
Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Sebastiana Jagiełowicza, Kierownika Biura 
Dzielnicy Urszulę Zamiatała, Panie i Panów radnych. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji  powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia, nie 
mniej jednak, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Mariusz Zalewski poprosił o wprowadzenie do porządku posiedzenia   
projektów uchwał oznaczonych drukami od nr  116 do nr 118, w sprawach: 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie Strategii rozwoju oświaty miasta Zielona Góra na lata 2016-
2020, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej w 
sołectwie Jany, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Racula- Szparagowa w Zielonej Górze. 

 
Więcej  zmian do porządku nie zgłoszono. 
 
Prowadzący posiedzenie poprosił o przegłosowanie wprowadzonych zmian w poszczególnych Komisjach. 
 
Komisja d/s Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych – jednogłośnie przyjęła wprowadzone do 
porządku posiedzenia projekty uchwał. 
Komisja d/s Integracji Samorządowej, wprowadzone projekty przyjęła jednogłośnie. 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej zgłoszone projekty uchwał przyjęła jednogłośnie. 
 
Prowadzący posiedzenie poprosił o przegłosowanie porządku posiedzenia wraz z wprowadzonym i zmianami 
zgłoszonymi do porządku posiedzenia. 
 
Prowadzący posiedzenie radny Jerzy Żetecki, odczytał porządek posiedzenia wraz ze zgłoszonym 
zmianami. Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w sprawie 
ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Zielona Góra. 
Pani Lidia Gryko Z-ca Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych wyjaśniła, że w związku z 
połączeniem dwóch samorządów w 2015 roku, chcemy ujednolicić dotychczas obowiązujące akty prawne 
obu samorządów. I tak wszystkie szkoły znajdujące się na terenie „całego już” miasta maja swoje obwody, 
na podstawie których dyrektorzy szkół opracowują plany działania i funkcjonowania placówek. Prezentowana 
uchwała dotyczy głównie tych dzieci, które będą ubiegać się o przyjęciem do szkoły poza swoim obwodem. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 



 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
2/ 
Prowadzący powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
zasad udzielania stypendiów dla uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest Miasto Zielona 
Góra. 
Pani Lidia Gryko, na wstępie powiedziała że w roku 2015 pomimo połączenia miasta i gminy od stycznia 
obowiązywały dwie uchwały tj. Rady Miasta i Rady Gminy. Od roku bieżącego mają obowiązywać 
ujednolicone zasady przyznawania stypendiów, i tak: 

 dla najlepszego ucznia w szkole podstawowej w wysokości 1500,- zł, 

 dla najlepszego ucznia gimnazjum 2000,-zł, 

 i dla najlepszego ucznia szkoły ponad gimnazjalnej 2500,-zł. 
Stypendia wypłacane są jednorazowo, wnioski dyrektorów, dyrektorzy szkół wnioski zgłaszają do 13 
czerwca danego roku kalendarzowego. 
 
Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński oświadczył, ze w gminie stypendia przyznawano po 380 zł dla 5 uczniów, 
uważam że dzieci miały większa motywację do nauki. Dlatego uważam, że powinniśmy zgłosić wniosek do 
Rady Miasta o zmianę zapisu dotyczącego zasad przyznawania stypendiów. 
 
Pani Lidia Gryko dodała, że  proponowany projekt uchwały uzyskał pozytywna opinie Komisji Oświaty Rady 
Miasta i Rady Młodzieżowej. 
 
Radny Sebastian Jagiełowicz zasugerował, aby projekt uchwały zaopiniować pozytywnie i jednocześnie 
wystąpić ze stanowiskiem w sprawie zmiany zapisu § 7 pkt.2 w rozdz.7. 
 
Przewodniczący Zarządu, dodał, że kończy się I półrocze, a więc okres kiedy będą wręczone stypendia , 
jutro głównie w tej sprawie odbędzie się nadzwyczajna sesja Rady Miasta, więc aby dzieci stypendia mogły 
otrzymać konieczne jest podjecie w tej sprawie stosownej uchwały. Dlatego też jeżeli Rada Dzielnicy ma 
przyjęć stanowisko w sprawie wprowadzenia zmiany do projektu uchwały Rady Miasta, musi to zrobić na 
dzisiejszej Sesji, po to by Rada Miasta mogła zapoznać się z jego treścią. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 



Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od 
głosu. 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, 1 osoba  
wstrzymała się od głosu. 
 
3/ 
Prowadzący powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w sprawie 
ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Zielona Góra. 
Po odczytaniu projektu Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
4/ 
Prowadzący powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Racula- 
Szparagowa w Zielonej Górze. 
Projekt uchwały omówiła Kierownik Biura Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Maśko-Horyza, 
informując że teren objęty planem położony przy wjeździe z „Zielonej Góry do Raculi” w kierunku wysypiska 
śmieci. 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało   9 osób nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Prowadzący posiedzenie oświadczył, że z uwagi na późną godzinę wnioskuję, aby pozostałe projekty 



uchwał przenieść na obrady Sesji. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 

Protokołowała         Przewodniczący Komisji 
Ewa Fogiel                                                                         Jarosław Bartkowicz 


